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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtania z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint а tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Hogyan tovább praxisközösségek? ”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az egészségügyi alapellátás támogatása és fejlesztése vitathatatlanul fontos terület аг
egészségügy hatékonyabbá tételében. Ezt acélt – tehát az alapellátás kiemelt fejlesztését – а
Kormány és az Emberi Erőforrások Minisztériuma több helyen is deklarálta az elmúlt időben.

Az alapellátás meger ősítésének egyik hatékony eszköze а praxisközösségek létrehozásának
ösztönzése, és а létrejött közösségek kiemelt kezelése, támogatása . А praxisközössége k

hasznosságára példa az alapellátás-fejlesztési modellprogram, amely 2012-2016-ig ta rt .

Ezen program keretében 14 észak- és kelet-magyarországi település, összesen 24 háziorvos i
praxisa állt össze négy praxisközösséggé . А tapasztalatok alapján és а meglévő tartósan
betöltetlen praxisok növekv ő száma alapján indokoltnak mutatkozik а program tovább i
kiterjesztése más régiókba, megyékbe illetve а már megcélzott országrészeken (főként észak-
és kelet-magyarországi részeken) belül is . Ezzel növelhet ő lenne az ellátás biztonsága és аг
egészségfejlesztésnek is az alapellátás fókuszába állításával, а szűrésekkel, életmód -

tanácsadással, valamint különböző egészségfejlesztő- és oktató programokkal hozzá járulna ,
az amúgy kedvező tlenebb területi egészségügyi állapotok javításához .

Dr. Lukács László György
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А fentiekben leírt fontos célokra tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

2015-ben kívánnak-e új praxisközösségek létrehozására költségvetési támogatás t
nyújtani?

Mekkora összeggel támogatják а meglévő praxisközösségek működését?

Egyetért- e azzal, hogy további praxisközösségeket kell létrehozni Észak- és Ke1et -
Magyarországon ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2015. január 8 .

Tisztelettel :
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